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Vragen van het lid Karabulut (SP) aan de Staatssecretaris van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid over het bericht dat de directeur van de sociale 
werkplaats in Delft een hoge salaris krijgt dan de Minister-President 
(ingezonden 10 juni 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het extreem hoge salaris van de directeur van de sociale 
werkplaats in Delft?1 

Vraag 2
Vindt u het acceptabel dat de directeur van een sociale werkplaats een 
megasalaris ontvangt, terwijl zijn medewerkers jarenlang op de nullijn staan 
en soms zelfs minder verdienen dan het wettelijk minimumloon? Zo ja, 
waarom wilt u deze ongelijkheid in stand houden? Zo nee, welke maatregelen 
gaat u nemen? 

Vraag 3
Wordt het salaris van de directeur gefinancierd uit landelijk beschikbaar 
gestelde middelen voor de sociale werkvoorziening? 

Vraag 4
Op basis van welke kwaliteiten ontvangt de directeur een salaris dat hoger is 
dan dat van de Minister-President? 

Vraag 5
Bent u bereid om onderzoek te doen naar de beloning van directeuren van 
sociale werkvoorzieningen en om zonodig maatregelen te nemen tegen 
extreme salarissen bij sociale werkplaatsen? 

Vraag 6
Wanneer gaat u zich eindelijk sterk maken voor een nieuwe collectieve 
arbeidsovereenkomst (cao) voor de medewerkers van de sociale werkplaat-
sen?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/24135342/__Ophef_over_vette_salarissen_Delft__.html
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